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Møtebok 

for 

Ungdomsrådet 
 

 

Møtedato: 19.09.2018 

Møtestad: Lunsjrommet på kommunehuset 

Møtetid: 17:00 - 18:00 

 

 

  

Møtedeltakarar Parti 

Fiona Nordbø 
Elise Blomvågnes 
Ingeborg Kahrs 
Marius Waage 
 

 

  
 

Forfall meldt frå følgjande medlemmar: Parti 

Frida Herøy  

Helene Husa  

Torill Hermansen Horgen H 

 
  

 

 
Følgjande møtte frå administrasjonen: 

Charlotte Lilleheil, Stian Herøy, Nils Moldøen  

 

  



 
 

Sakliste 

 

Saknr Tittel 
  

014/18 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 

015/18 Godkjenning av møtebok 

016/18 Referatsaker 

017/18 Orientering om ungdomsrådet sine arrangement 

018/18 Val av ungdomsråd 2018/2019 

 

  



 
 

Sakspapir 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE - 033 
 

18/387 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

014/18 
 

Ungdomsrådet PS 19.09.2018 

 

Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 

 

 

Saksutgreiing: 

 
 

 

Forslag til vedtak: 

 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. 
 

 

Ungdomsrådet - 014/18 

 

U - behandling: 

 
 

 

U - vedtak: 

 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. Samrøystes vedteke. 

 

 

 

  



 
 

Sakspapir 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE - 033 
 

18/387 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

015/18 
 

Ungdomsrådet PS 19.09.2018 

 

Godkjenning av møtebok 

 

 

Vedlegg: 
Protokoll - Ungdomsrådet - 22.08.2018 
 

Saksutgreiing: 

 
 

 

Forslag til vedtak: 

Møtebok frå sist møte vert godkjent. 
 

 

Ungdomsrådet - 015/18 

 

U - behandling: 

 
 

 

U - vedtak: 

Møtebok frå sist møte vert godkjent. Samrøystes vedteke. 

 

 

 



 
 

  



 
 

Sakspapir 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE - 033 
 

18/387 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

016/18 
 

Ungdomsrådet PS 19.09.2018 

 

Referatsaker 

 

 

Saksutgreiing: 

 
 

 

Forslag til vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering. 
 

 

Ungdomsrådet - 016/18 

 

U - behandling: 

Rådmann oppmodar ungdomsrådet til å ta kontakt med han for å få ein enkel opplæring i 
korleis avhalde eit formelt møte.  
Ordførar og rådmann er tilstades på møte, ungdomsrådet påpeiker det er fyrste gong vaksne 
har vore tilstades på møte, då politikarrepresentant ikkje pleier å møte opp. 
Ordførar orienterar om mogelegheiter og vilkår for kino. 
 

 

U - vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering. 
 

 

 

  



 
 

Sakspapir 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim  
 

18/152 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

017/18 
 

Ungdomsrådet PS 19.09.2018 

 

Orientering om ungdomsrådet sine arrangement 

 

 

Saksutgreiing: 

Bakgrunn 
Ungdomsrådet ønskjer å ha aktivitet for ungdomane på Fedje. Det at det hender ting på 
Fedje for ungdomar gjer at ungdomane tivst betre på Fedje.  

Vurdering 
 

Folkehelse: Arrangement for ungdomar på Fedje gjer at ungdomar på tivst betre. 
Miljø: Ungdomsrådet har det siste året hatt arrangement for ungdomar som  opne for alle 
ungdomar på Fedje.  
Økonomi: Ungdområdet har eit årleg budsjett på 10 000 som dei kan bruke på mellom anna 
arrangement og utstyr til arrangement.  

Konklusjon 
Ungdomsrådet planlegg arrangement for hausten 2018. 

 

 

Forslag til vedtak: 

Ungdomsrådet planlegg arrangement for hausten 2018. 

 

 

Ungdomsrådet - 017/18 

 

U - behandling: 

Diskusjon om ungdomsrådet skal vere å arrangere dansekurs i hiphop kommande mandag. 
Det vert einighet om at ungdomsrådet kan betale 3000. Rådmann seier kommunen kan 
betale 2000. Det resterande vil verta dekka av kulturskulen og den kulturelle skulesekken. 



 
 

Når det gjeld neste månad ønskjer ungdomsrådet ta kontakt med nabokommuner for å høyre 
om mogelegheit for vere med på deira Halloweenarrangement.  
 

 

U - vedtak: 

Ungdomsrådet planlegg arrangement for hausten 2018. 

 

 

 

  



 
 

Sakspapir 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim  
 

18/384 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

018/18 
 

Ungdomsrådet PS 19.09.2018 

 

Val av ungdomsråd 2018/2019 

 

 

Saksutgreiing: 

Bakgrunn 
Emmi Herøy har gått ut av ungdomsrådet. Derfor er det behov for å velje eit nytt medlem til 
ungdomsrådet. Det har også vore val på elevrådsleiar ved Fedje skule. Den nye 
elevrådsleiaren må veljast inn i ungdomsrådet.  

Ungdomsrådet skal ha ein leiar og ein nestleiar og to medlemar. Det skal også veljast 
varamedlemmar for alle medlemane. I føljge vedtektene skal elevrådsleiar ved Fedje skule 
vere med og ein representant frå Austrheim vidaregåande skule.  

Det var i vår fem medlemmer i ungdomsrådet, som er ein meir enn det skal. Fedje treng at 
ungdomane på Fedje engasjerer seg og får ungdomane på Fedje til å trivst her. Derfor bør 
alle som vil vere med i ungdomsrådet få vere med i ungdomsrådet. Det er ikkje noko fare for 
at ungdomsrådet vert veldig stort, men det er truleg at det vert fleire enn dei fire medlemane 
det eigentleg skal ha. Det er uvist om ungdomane vil engasjere seg i same grad, viss dei 
berre skal vere vara som vert innkalt til eit og anna møte. Derfor er det betre at 
ungdomsrådet består av fleire enn fire medlemmar. Ungdomsrådet vil ha årlege val, sida 
ungdomar etter kvart vert unge vaksne som flyttar ut for å studere.  

Vurdering 
 
Økonomi: Møtegodtgjersla vil auke ved fleire medlemar.  

Konklusjon 
Det er positivt for Fedje at ungdomane på Fedje engasjerer seg i ungdomsrådet.  

 

 

Forslag til vedtak: 

Det vert velt inn eit nytt medlem og ny elevrådsleiar vert velt inn i ungdomsrådet.  Viss 
det er fleire ungdommar som ønskjer å vere med på møtene til ungdomsrådet kan dei 
det, men dei kan ikkje vere med å stemme i økonomisaker.  



 
 

 

 

Ungdomsrådet - 018/18 

 

U - behandling: 

 
 

 

U - vedtak: 

Ingeborg Kahrs vert valt inn som nytt medlem saman med elevrådsleiar, Marius Waage. Viss 
det er fleire ungdommar som ønskjer å vere med på møtene til ungdomsrådet kan dei det, 
men dei kan ikkje vere med å stemme i økonomisaker. Samrøystes vedteke.  
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